

# CHILI con PEPPER – Bandinfo

**Zieht die Socken an – die Chilis kommen!** Deutschlands beste Red Hot Chili Peppers-Tributeband spielt authentisch, energiegeladen und handwerklich auf höchstem Niveau. Im Programm sind Songs der ersten Stunde genau wie Hits der Gegenwart: Give It Away, Under the Bridge, By The Way, Can't Stop, Californication, Scar Tissue, Other Side oder Dani California u.v.a. mehr. Die Band klingt wie das Original und ist der perfekte Funk-Rock-Spaß auf Stadtfesten, Partys, Festivals oder Clubkonzerten. Die Band ist ausgestattet mit PA, Lichtanlage und Bühnen-Equipment, passend für die meisten Bühnen. Die Booking-Preise können je nach Zeit, Ort und Größe der Veranstaltung variieren.

**Bisher gerockt:** Flens-Festival 2010, Kieler Woche 2009/ 2010, Stadtfest – Fürth, Logo – Hamburg, Meisenfrei – Bremen, Endart – Düren, Altes Heizwerk – Bredstedt, Strandparty – Eckernförde, Strandoase – Surendorf 2009/ 2010, Husumer Hafentage, Rendsburger Herbst, Kulturbastion – Torgau und diverse Privatpartys.

**Achtung!** Wo auch immer du wohnst und zu welchem Auftritt auch immer du kommst: Du sagst uns vorher, welches deiner Lieblingsongs der RHCP wir beim Konzert spielen sollen und wir machen es! Blog it and we do it!

**Pull your socks up! – the Chilis are coming!** Germany's best Red Hot Chili Peppers tribute – authentic, originally sounding and bursting with energy. The setlist is extensive, spanning the entire Red Hot Chili Peppers Career, playing some of their early songs like Give It Away, Under the Bridge and Blood Sugar Sex Magik to some of their more recent hit songs like By The Way, Cant Stop, Californication, Zephyr Song and Dani California, Other Side, Scar Tissue and many others. This band is the perfect funk-rock fun for your party! Chillie Con Pepper are available to play at pubs, bars, night clubs, festivals and universities. The band is equipped with PA, lighting rig and staging equipment to accommodate most size venues. Booking prices can vary due to the size, location and time of event.

**Attention!** Where ever you are living and to which gig you ever will come: Tell us ahead which of your favourite RHCP-songs you want to hear and we will play them! Blog it and we do it!

**Booking:** [chiliconpepper@web.de](mailto:chiliconpepper@web.de)  
**0176 – 217 151 57**

**Web:** <http://www.chiliconpepper.com>  
<http://www.myspace.com/chiliconpepper>